
 
 
 
 
 
Ranst, 17.5.2020    

Aan de Voorzitter van de gemeenteraad 
Aan de algemeen directeur 
Gustaaf Peetersstraat 7 
2520 Ranst 

 

Geachte geadresseerde, 

Graag had Open Vld Ranst volgend punt toegevoegd aan de agenda van de gemeenteraadszitting van 
maandag as: 

 
Interpellatie 
 
Het openbaar onderzoek voor het windmolenproject op de Water-Link site in Oelegem is lopende. 

Open Vld Ranst is absoluut voorstander van hernieuwbare energie, maar stelt zich vele vragen bij de 
geplande locatie in Oelegem. Wij zijn van mening dat deze locatie absoluut niet geschikt is: 

1. Laagfrequent geluid is slecht voor de gezondheid. Deze laagfrequente geluiden zijn niet opgenomen 
in de Vlaamse geluidsnormen, maar hebben wel een grote impact om de omwonenden. Laagfrequent 
geluid draagt meerdere kilometers ver; 

2. Naast laagfrequent geluid is er ook nog het hoorbaar geluid. In tegenstelling tot het geluid van 
bijvoorbeeld de autosnelweg is het geluid van een windturbine pulserend en mogelijks hinderlijk; 

3. De afstand tot woonwijken en natuurgebied is veel te klein. In veel Europese landen is de 
afstandsnorm minimaal 1000 meter of meer. Het geplande windmolenproject staat op 305 meter van 
de dichtstbijzijnde woning en 420 meter van de dichtstbijzijnde woonwijk; 

4. Schade voor de natuur (vogels, vleermuizen, …) en vernieling van het landelijk uitzicht van onze 
gemeente; 

5. Slagschaduw. Wij stellen ons vragen bij de manier waarop de normen met betrekking tot 
slagschaduw gecontroleerd en gehandhaafd zullen worden. Bovendien bestaat er een trend naar 
warmere zomers = meer zon = meer slagschaduw; 

6. Slecht rendement op deze locatie door het veelvuldig moeten stilleggen/brideren van de windmolens 
omwille van slagschaduw, vogels, vleermuizen, … Het lijkt ons betere om een alternatieve locatie te 
zoeken; 

7. Devaluatie van het vastgoed binnen een straal van 3 kilometer (studie ERA en KULeuven) 

8. Schade aan beschermde dorpsgezichten, zoals bijvoorbeeld de Rundvoorthoeve; 

9. Dit project is niet in het belang van onze gemeente: 2/3e van de opgewekte energie zal worden 
afgenomen door Water-Link, dat geen drinkwater produceert voor onze gemeente… 

 

 

 



 

 

Wat is het standpunt van het gemeentebestuur m.b.t. dit project, in afwachting van het openbaar onderzoek? 

Wij merken dat er enkel op de website gecommuniceerd werd i.v.m. de infovergadering. Hiernaast werd ook 
een brief verzonden aan buurtbewoners (door Ecopower?). Welke straten hebben deze brief gekregen? Wij 
krijgen meldingen van bewoners die in de buurt wonen die geen brief ontvangen hebben. 

Tot slot stellen wij ons de vraag of dit project – gelet op de zware impact op de omwonenden – enig 
(financieel) voordeel voor de gemeente met zich mee zal brengen. 

 

 

Met vriendelijke groeten, 
 
Sonja De Pooter – Gemeenteraadslid 
 
 


